

《单词百科:rheumatism是什么意思?rheumatism怎么发音?rheumatism的解释和用法》

英语单词rheumatism是什么意思?rheumatism怎么读?rheumatism怎么发音?简答网为您整理了rheumatism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



rheumatism怎么读

rheumatism的读音:[ru:m t z m]

rheumatism的意思

1、n.风湿病;

rheumatism的相关词组

1、articular rheumatism 关节风湿病;

rheumatism的近义词

- 1、 atrophic arthritis 萎缩性关节炎，类风湿性关节炎；
- 2、 rheumatoid arthritis n.类风湿性关节炎；

rheumatism的双语例句

- 1、 Restraining rheumatism and arthritis, helpful for improve pain of articulation when rain day and adjust osseous swell.

有效调理风湿、关节炎等症状；镇定变天时的关节骨头酸痛；改善风湿、腰椎、脊椎、坐骨神经，调理缓解骨质增生、骨刺的问题。

- 2、 Restraining rheumatism, helpful for improve pain of articulation when and rain day. Improve rheumatism and accelerate circulation.

有效调理风湿等症状；镇定变天时的关节骨头酸痛；改善风湿、腰椎、脊椎、坐骨神经、促进末梢循环。

- 3、 The study appears early appeared earlier this year in the journal Arthritis and Rheumatism.

今年早些时候，一项研究《关节炎和风湿症》在杂志上发表。

- 4、 Rheumatism affects people living in damp localities.

住在潮湿地区的人易患风湿病。

- 5、 I was laid up in bed with acute rheumatism.

我染上了急性风湿，卧病在床。

- 6、 Rheumatism tries me a great deal.

风湿症使我大受折磨。

- 7、 Brassica vegetables can help the resistance rheumatism.

甘蓝类蔬菜能帮助摩羯座的人抵抗风湿症。

- 8、 Rheumatism prevents him from bending his back.

风湿病使他不能弯腰.

9、He is cured of rheumatism.

他的风湿病已治好.

10、The damp weather plays the very devil with my rheumatism.

潮湿的天气加重了我的风湿病.

11、Formic perfectness and OK treat kind of rheumatism?

蚁精通可以治疗类风湿 吗 ?

12、The inhabitants are predisposed to rheumatism by the damp climate.

因气候潮湿,居民易患风湿症.

13、The cold he caught threw back his recovery from rheumatism.

感冒拖延了他风湿病痊愈的时间.

14、My grandfather suffers from rheumatism, which gets worse in rainy weather.

爷爷的风湿病一到刮风下雨就会加重.

15、My rheumatism does play me up during this damp weather.

天气潮湿时我的关节炎就痛得要命.

16、In China, the bones are in high demand for use in traditional medicines as rheumatism cures.

在中国,虎骨被拿来配制治疗风湿等疾病的中药,需求量很大.

17、Scleroderma is a common disease in rheumatism.

硬皮病是自身免疫性疾病中的难治病.

18、The doctor cured him of rheumatism.

那位医生治好了他的风湿症.

以上是简答网为您整理的rheumatism怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于rheumatism的用法、rheumatism的释义、rheumatism的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/rheumatism>

